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Referat frå ungdomsrådmøte 15.3.2016 

 

Møtestad: Kommunestyresalen    Tidspunkt: Kl. 15.00-17.30 

 

Deltok på møte Deltok på møte 

Solveig Åsheim Fineid frå 8A Jonatan Tjore Espeland frå 10 B 

Ingrid Fjeld Alver frå 8B Steffen Vestheim Sævdal frå 10 C 

Julie Ohnstad Kvamme frå 8C Jakub Matuszewski frå 1.VGS 

Trygve Mjøs frå 9 A Maximilian Thiele frå 1.VGS 

André Fresvik Klausen frå 9 B Susanne Sævdal Bere frå 1.VGS 

Åshild Aagaard-Nilsen frå 9C Fredrik Gabrielli frå 2.VGS 

Andreas Vaktskjold frå 10 A Ingvild Brattetaule frå 3.VGS 

 

Deltok ikkje på møte Vara 

Ida Amalie Sæbø Thomassen   

 

Møteleiar  Leiar Ingvild Brattetaule 

Ordstyrer Nestleiar Steffen Vestheim Sævdal  

Møtte frå administrasjonen  Ungdomskoordinator Katarina Birkeland  
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Sakliste: 
 

Kl.14.00: Informasjon og forbredelser  
 
Leiar i ungdomssrådet informerer om plan for dagen.  
 
Maximilian Thiele har trukket seg som representant i ungdomsrådet. Ungdomsrådet opnmer fleire 
kandidater til å fylle plassen hans.  
 
Kandidatene er Alexander Øgland, Joakim Hjønnevåg og Eskil Skjellanger.  
Ungdomsrådet stemte og fleirtallet stemte på Joakim Hjønnevåg. 
 

KL. 15.00  
 
Ungdomsrådet får besøk av heile ungdomsrådet frå Modalen og kontaktpersonen til Modalen.  
Møtet starter med at representantene blir kjent.   
Leiar Ingvild Brattetaule holder eit foredrag om arbeidet til Radøy ungdomsråd.  
 
Ungdomsrådet har ulike saker  som dei gjennomfører for å vise Modalen korleis dei arbeider.  
 
Sakliste: 7/16: Godkjenning av referat og innkalling  

Innkalling og referatet vart godkjent. Dessverre så har nokon av representantene sine innkallinger 

forsvunnet i posten.  

 

8/16: Mobbekampanje på barneskulane  

Ungdomsrådet ynskjer å gjere noko for   

9/16: Korleis går det med sakane ungdomsrådet har arbeida med? (skuleskyss, tannhelse, 

internasjonal aften) 10/16: Ordfører Jon Askeland orienterer om kommunesamanslåing, samt høyrer 

på ungdommane sine meiningar 11/16: Ymse 

 

 

Standarprosedyrer- for å stoppe mobbing og at det skal holde ved like. To representannter går rundt 

i klassene pluss ungdomskoordinator og holder eit innlegg.  Me lager eit godt opplegg vil nok få betre 

og så kan lærerene følge det opp. Ungdommene vil tru at det er vil få betre resultat at ungdommen 

følger det opp.  

Kostbart,  følger betre med når det er mindre folk.  Lage eit opplegg som er annleis enn før- sette dei 

inn i sin situasjon.  Youtube som eksempler. Fredrik foreslår at me har ein dag- går inn i alle klassene. 

Alle aldersgruppene. Det må forskjellige opplegg til ut i frå alderstrinn.  

Mobbekampanje i september kvart år. Fats opplegg for elevene. 2 representanter om ganger.  
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Innkalling- noen har ikkje mottat innkallinger.  Problemet med posten.  

Skyss- sendt ein meldig til skyss. Men har ikkje mottat noko svar. For få busser på kveldstid, dette 

ynskje rungdomsrådet å endre på.  

Tannhelseklinikken-  

Internasjonall aften- synge, tone og susanne spele, chileansk dansegrupe,  

 

Ordfører snakker til ungdommen om kommunesamanslåing-  

 

 

Sentalisert?  

- Ja, er sikkert på at me beheldt våre ting. Avtalen som ligger no, for Radøy sin del så  

Sjukeheim i senteret,  

- Modalen- behanlde sine goder? Ja visst økonomien i norge heldt seg  

- Ingvild-  korleis skal dere innvolvere ungdommene videre. Gje ein uttalelse? 

- Andre: Redd for lokalsamfunnet, det er ein risiko at det kan gå utover lokalsamfunnet. Skal 

gje tjenestene der  innbyggerene bur.  

- Kva har dere politikere tenkt å gje for å få ungdommen med i prosessen- ordfører og 

varaordfører . Frivilligsektor og skrevet inn i avtalen at det skal vere ein god barne og 

ungdomskommune.   

- Pengefordelingen- kven vil tene på den?  Byane vil tene på den. Du vil få mindre på å vere 

kommune og meir på å kvar innbyggjar. 

- Vil radøy bli gløymt?  Nei, det trur ikkej ordføreren.  

-Representanetne må.   informere om kav eit ungdomsrådet er og ulike saker.  På ungdomsrådet si 

side kan ein lage og sende inn  

Andre får faren til å lage postkassen.  

 

Med helsing 
 

 

Katarina Birkeland   
ungdomskoordinator  
 

Dette dokumentet er elektronisk godkjent og har difor ingen signatur. 
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Mottakarar:    
André Fresvik Klausen    
Andreas Vaktskjold    
Fredrik Gabrielli Øvre Soltveit 11 5939 SLETTA 
Ida Amalie Sæbø Thomassen Kvernhusvegen 4 5936 MANGER 
Ingrid Fjell Alver    
Ingvild Brattetaule Bøtjørnvegen 60 5937 BØVÅGEN 
Jakub Matuszewski  5937 BØVÅGEN 
Joakim Hjønnevåg    
Jonatan Espeland    
Julie Onstad Kvamme    
Solveig Åsheim Fineid    
Steffen Vestheim Sævdal    
Susanne Sævdal Bere Sævdalsvegen 14 5936 MANGER 
Trygve Mjøs    
Åshild Aagaard-Nilsen    
 

 


